
Referat FAU, Christi Krybbe Skoler (gjennomført på Teams), onsdag 12.04.2023 kl 1900 

Møteleder: Espen Sandven (7)  

Referent: Espen Sandven (7) 

Navn Klasse Kontaktinfo Tilstede  Fravær 

Martin Aas Rektor 53033838  X 

Espen Sandven 7. 93480994 X  

Benedicte Skorpen Normann 7. vara 92434054  X 

Hilde Nordpoll 6. 40185311 X  

Stine Holmen 6. vara 97022867  X 

Kjetil Traavik Møster 5. 90525892 X  

Frode Sekkingstad 5. vara 97676394 X  

Maria Wik Markhus 4. vara 92457469  X 

Cathrine Kalvenes 4. 95273898 X  

Helene Nordhagen Vabø 3.   X 

Espen Vindheim 3. vara 92282966 X  

Trond Tystad 2. 90945028 X  

Susanne Lerøy 2. vara 92600472 X  

Håkon Frydenlund 1. 47835822 X  

Torunn Olsnes 1. vara 91137945 X  

 

Sak 1: Rektor  

Rektor skal ha møte med Byråd Pilskog og Direktør Borgen fra Avdeling for Strategi, Utvikling og 

Utredning på fredag 14.04.2023. Tema er sammensatt, men det vil blant annet fokuseres på 

foreliggende rapport fra Helsevernetaten, Byggesak i tillegg til forhold tilknyttet generell 

skoledrift.  

Etat for Bygg har gjennomført målinger av støy og inneklima på skolen. Dette antas å indikere at 

det er fremdrift i Byggesak. 

Kvalitetsoppfølgingsmøte avholdes 9.mai. FAU deltar sammen med representanter fra skolen, 

kommunen, elevråd og PPT. Møte vil ta for seg kvalitetsundersøkelse fra ultimo 2022 i detalj og 

forsøke å identifisere styrker og svakheter. 

Urafiki gjennomfører loppemarked på skolen 15.-16.april. Informasjon er sendt ut på Vigilo.  

Utfordringen med rusmisbrukere og brukerutstyr på skolen består og det gjøres fortsatt 

funn/observasjoner. I påskehelgen hadde noen foreldre plukket en bøtte med sprøyter fra 

sandkassen.  Rektor loggfører alle sprøytefunn og kontakter politiet ved funn av slikt i 

skoletiden. Rektor avviksrapporter i samsvar med skolens rutiner. FAU utrykker bekymring for 

situasjonen og opplever i likhet med Rektor at forholdene blir stadig med alvorlig, særlig etter 

åpning av LAR-senter i Øvregaten. FAU har kontaktet ansvarlig byråd med sin bekymring, men 

har ikke fått noen tilbakemeldinger. Det var enighet om at skolen bør løfte problemet frem i 

offentligheten, siden dette i det minste har gitt litt oppmerksomhet fra de besluttende 

myndigheter.  



Rektor har ikke fått positive tilbakemeldinger på henvendelser om økte midler til vakthold og 

rydding.  

Alle ansatte på skolen skal på 2-dagers studietur til Andøya Space Center høsten 2023. Dette 

gjennomføres som en del av pågående samarbeid med Andøya Space Center. Det meldes om et 

spennende faglig opplegg som har ambisjoner om å tenne mattesult og vitebegjær hos både 

ansatte og elever. Studenter og ledere i kommunen skal stå for skoledrift ifm turen. 

Bygartner har stilt startpakke til disp for etablering av hage/plantekasser/kolonihage på skolen. 

Sak 2: Byggesak 

Det pågår fortsatt utredning fra kommunens side. FAU ønsker å benytte moment fra 

tilsynsrapport fra Helsevernetaten til å sikre nødvendig fokus på uteareal for elevene. Espen 

Vindheim skal få klarhet i når Byggesaken skal behandles i Bystyret. Signalene er pt ila 2023, 

men det er påregnelig at valg og bybanesak kan utsette denne beslutningen.  

FAU er gjort kjent med planer for trafikkavvikling ifm bybaneutbygging. Det er åpenbart at dette 

vil kunne forverre trafikksituasjonen i Øvregaten. FAU har tidligere uttalt ifm høringer og vil på 

nytt frembringe sine synspunkter ovenfor kommunen. Fokus er på behov for avhjelpende tiltak, 

slik som lavere fartsgrense, bredere fortau, lysregulering, forbud mot turistbusser og 

tungtransport.  

Sak 3: 17.mai! 

Torunn Olsnes og Cathrine Kalvenes er årets generaler og melder om at det også i år vil bli 

avholdt et fantastisk arrangement på skolen.  

Sak 3: Skoletur 

Årets tur legges til 31.05. Håkon Frydenlund er i førersetet og har undersøkt bredt. Det ligger an 

til historisk action enten i nærområdene eller på landet. Hvis vi er fryktelig heldig kan det bli 

vind i håret.  

Som vanlig er vi avhengig av at foreldre kan spandere 1 dag med trivelig innsats. Invitasjon 

sendes ut asap. 

Sak 4: Eventuelt 

Arkitekturkurs var grisepopulært og vi satser på ny runde før sommeren.  

Spillklubben er kjempepopulær, men foreldre savner mer informasjon om innhold, konsept og 

hvem som er ansvarlig. Espen Vindheim ber Rolf sende ut mer info til deltagende barns 

foresatte.  

 


